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Izglītības, kultūras un sporta jautājumu pastāvīgās 

komitejas sēdes 
PROTOKOLS 

 

2025.gada 15.aprīlī                                           Nr. 4                                           plkst. 14.00 

Sēde sasaukta plkst. 14.00          

Sēde atklāta plkst. 13.57 

Norises vieta: Dārza iela 3, Smiltene 
 

Sēdi vada Izglītības, kultūras un sporta jautājumu pastāvīgās komitejas priekšsēdētāja Inga Ērgle       

Sēdi protokolē Kancelejas un personāla nodaļas lietvede Ilze Oginska  

Sēdes gaita tiek ierakstīta audio formātā. 
 

Darba kārtība: 

1. Par darba kārtību 
Ziņo Inga Ērgle  

2. Par projektu līdzfinansēšanas konkursa “Smiltenes novada kultūras, sabiedriski 

nozīmīgu vai izglītojošu aktivitāšu projekti” 1. kārtas rezultātu apstiprināšanu 
Ziņo Velga Mālkalne  

3. Par Nolikuma “Grozījumi Smiltenes novada pašvaldības domes 2021. gada 25. augusta 

nolikumā Nr. 23.1/21 “Smiltenes novada interešu izglītības jautājumu un programmu 

izvērtēšanas un mērķdotācijas sadales komisijas nolikums” projekta apstiprināšana 
Ziņo Evija Kindzule  

4. Par Nolikuma Nr. “Grozījumi Smiltenes novada pašvaldības domes 2023. gada 26. jūlija 

nolikumā Nr. 15/23 “Smiltenes novada mācību priekšmetu olimpiāžu organizēšanas, 

norises un laureātu apbalvošanas kārtība” projekta apstiprināšanu 
Ziņo Evija Kindzule  

5. Iesnieguma par Kultūras un tūrisma pārvaldes reorganizāciju izskatīšana 

Ziņo Inga Ērgle 

6. Par finansiālu atbalstu Smiltenes novada biedrībai futbola čempionātā 2025. gadā 
Ziņo Matīss Mežulis  

7. Informatīvs jautājums skaidrojums par Smiltenes sporta kompleksa administratora 

amata nepieciešamību 
Ziņo Matīss Mežulis  

8. Informatīvs jautājums par Kultūras un tūrisma pārvaldes un tās struktūrvienību darbību 

2025.gada 1.ceturksnī 
Ziņo Velga Mālkalne  

9. Informatīvs jautājums par Brantu bibliotēkas turpmāko darbību 
Ziņo Velga Mālkalne, Inta Mežule  

10. Informatīvs jautājums par Smiltenes novada bibliotēkas 2024.gada darbības pārskatu 
Ziņo Velga Mālkalne, Inta Mežule  
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Sēdes slēgtā daļa  

      Par Blomes pamatskolas direktores darba izvērtēšanu 
      Ziņo Evija Kindzule  

 
Inga Ērgle aicina komitejas locekļus reģistrēties sēdei. 

 

Sēdei plkst.14.00 reģistrējušies un piedalās 6 komitejas locekļi: Inga Ērgle, Andris Abrāmovs (līdz 

plkst.16.10), Otārs Putrālis, Iluta Apine, Māris 

Zālītis, Toms Markss 

                                                                             Raivis Vizulis (no plkst. 14.05)  
                                                                         

Piedalās citi deputāti: Astrīda Harju (līdz plkst. 15.40), Jānis Āboliņš (līdz plkst. 16.10) 
 

Sēdē piedalās: Toms Kaufmanis, Mārtiņš Svitka (RE TV) 
 

Piedalās darbinieki: izpilddirektors Andris Lapiņš, izpilddirektora vietniece Evija Zurģe, Juridiskās 

nodaļas vadītājs Māris Rungulis (no plkst. 16.53), juriste Santa Brūvere, Kancelejas un personāla 

nodaļas lietvede Ilze Oginska, Informācijas tehnoloģiju nodaļas lietotāju atbalsta speciālists 

Kristiāns Smirnovs, Izglītības pārvaldes vadītāja vietniece Evija Kindzule, Kultūras un tūrisma 

pārvaldes vadītāja Velga Mālkalne, kultūras jomas vadītājs Edgars Raginskis (līdz plkst. 14.11), 

Sporta pārvaldes vadītājs Matīss Mežulis, Smiltenes novada bibliotēkas vadītāja Inta Mežule, 

Smiltenes novadpētniecības muzeja vadītāja Ieva Miķe (līdz plkst. 16.10), Komunikācijas nodaļas 

vadītāja Santa Sinka (līdz plkst. 14.10)Smiltenes Kultūras centra vadītāja Evija Dzvinko (līdz plkst. 

16.10), Launkalnes apvienības pārvaldes vadītāja Liene Gailuma (no plkst. 14.25 līdz 16.10),  

Blomes pamatskolas direktore Guntra Dūle (no plkst. 16.20) 
 

1. Par darba kārtības apstiprināšanu 

          Ziņo Inga Ērgle 

I.Ērgle izvirza priekšlikumu: sēdes 5.jautājumu virzīt izskatīšanai uz ceturtdienas Finanšu un 

attīstības jautājumu pastāvīgās komitejas sēdi, lai varētu piedalīties plašāks deputātu loks 

            Aicina komitejas locekļus balsot par priekšlikumu.  
 

Atklāti balsojot ar 6 balsīm (I.Ērgle, A.Abrāmovs, O.Putrālis, I.Apine, M.Zālītis, T.Markss) - par, 

pret - nav, atturas - nav,  

Komiteja nolemj: 

Darba kārtības 5.jautājums tiek virzīts izskatīšanai 17.04.2025. Finanšu un attīstības jautājumu 

pastāvīgās komitejas sēdē. 
  
A.Abrāmovs izvirza priekšlikumu: izņemt no darba kārtības 7.jautājumu, jo viss jau ir ticis izskatīts 

un nobalsots iepriekšējā Izglītības, kultūras un sporta jautājumu pastāvīgās komitejas 

sēdē. 

I.Ērgle aicina komitejas locekļus balsot par šo priekšlikumu. 
 

Atklāti balsojot ar 5 balsīm (I.Ērgle, A.Abrāmovs, I.Apine, M.Zālītis, R.Vizulis) - par, 1 

(O.Putrālis)pret - nav, atturas - nav, 1 (T.Markss) nepiedalās 

Komiteja nolemj: 

Izslēgt no sēdes darba kārtības 7.jautājumu 
 

A.Lapiņš: uz iesniegumu atbilde ir jāsagatavo. Administrācija sagatavo atbildi. 
 

I.Ērgle aicina balsot par sēdes darba kārtību ar veiktajām izmaiņām 
 



Atklāti balsojot ar 7 balsīm (I.Ērgle, A.Abrāmovs, O.Putrālis, I.Apine, R.Vizulis, M.Zālītis, 

T.Markss) - par, pret - nav, atturas - nav,  

Komiteja nolemj: 

Apstiprināt komitejas sēdes darba kārtību ar veiktajām izmaiņām. 
 

2. Par projektu līdzfinansēšanas konkursa “Smiltenes novada kultūras, sabiedriski 

nozīmīgu vai izglītojošu aktivitāšu projekti” 1. kārtas rezultātu apstiprināšanu 
  Ziņo Velga Mālkalne  

Ir sagatavots lēmuma projekts un pievienots sēdes materiāliem DVS Namejs. 

Ievērojot Smiltenes novada pašvaldības domes (turpmāk – Dome) 21.03.2024. lēmumu 

Nr.181, (protokols Nr. 4, 56.§. „Smiltenes novada kultūras, sabiedriski nozīmīgu vai izglītojošu 

aktivitāšu projektu konkursa NOLIKUMS” Nr.11/24,  kā arī ņemot vērā, ka 2025.gada atbalstāmo 

projektu konkursa pieejamā līdzfinansējuma summa 1.kārtā ir 10000,00 EUR (desmit tūkstoši eiro 

un 00 centi) apmērā un noteiktajā pieteikumu iesniegšanas laikā līdz šā gada 7.martam tika saņemti 

četrpadsmit (14) projektu pieteikumi. 

Nosauc apstiprināšanai izvirzītos projektus. Lūdz atbalstīt. 

I.Ērgle aicina balsot par sagatavoto Lēmuma projektu 
 

Atklāti balsojot ar 7 balsīm (I.Ērgle, A.Abrāmovs, O.Putrālis, I.Apine, R.Vizulis, M.Zālītis, 

T.Markss) - par, pret - nav, atturas - nav,  

Komiteja nolemj: 

Sagatavotu Lēmuma projektu virzīt izskatīšanai Finanšu un attīstības jautājumu pastāvīgās 

komitejas sēdē: 

1. Apstiprināt Projektu līdzfinansēšanas konkursa “Smiltenes novada kultūras, sabiedriski 

nozīmīgi vai izglītojošu aktivitāšu projekti” 2025.gada 1.kārtas rezultātus un slēgt 

vienošanās par līdzfinansējuma piešķiršanu ar šādiem projektu pieteikumu iesniedzējiem: 

1.1. biedrība “Vilkmuiža 2011”, projekts “Alejas svētki 2025” (16.2 punkti), 

līdzfinansējums 1619,25 eiro; 

1.2. biedrība “Apes Jauniešu klubs “Sliedes””, projekts “Dzimtu stāsti "Manas saknes 

manā Apē II” (16 punkti), līdzfinansējums 1998,00 eiro; 

1.3. biedrība “Savā Vaļā”, projekts “Brīvdabas mākslas telpas SAVVAĻA 6.sezona” 

(16 punkti), līdzfinansējums 2000,00 eiro; 

1.4. biedrība “Mēru muižas attīstībai”, projekts “"Parka svētki Mēru muižā" muzikālais 

noformējums un bērnu aktivitātes” (15,4 punkti), līdzfinansējums 1998,90 eiro; 

1.5. biedrība “GaiSma tunelī”, projekts “Labdarības pasākums Jeberlejas estrādei” (15 

punkti), līdzfinansējums 2000,00 eiro. 

2. Par konkursa rezultātiem informēt visus projektu iesniedzējus. 

3. Par Nolikuma “Grozījumi Smiltenes novada pašvaldības domes 2021. gada 25. augusta 

nolikumā Nr. 23.1/21 “Smiltenes novada interešu izglītības jautājumu un programmu 

izvērtēšanas un mērķdotācijas sadales komisijas nolikums” projekta apstiprināšana 
    Ziņo Evija Kindzule  

E.Zurģe: Ir mainījusies Smiltenes novada Bērnu un jauniešu interešu izglītības centra 

administrācija. 

   Sagatavoti grozījumi Smiltenes novada pašvaldības domes 2021.gada 25.augusta nolikumā 

Nr. 23.1/21 “Smiltenes novada interešu izglītības jautājumu un programmu izvērtēšanas un 

mērķdotācijas sadales komisijas nolikums”. 

Izdarīt Smiltenes novada pašvaldības domes 2021. gada 25. augusta nolikumā Nr. 23.1/21 

“Smiltenes novada interešu izglītības jautājumu un programmu izvērtēšanas un mērķdotācijas 

sadales komisijas nolikums” (turpmāk – Nolikums) šādus grozījumus: 

1.1. izteikt Nolikuma 4.punktu šādā redakcijā: 



“4. Interešu izglītības programmu īstenotāji komisijai Smiltenes novada valsts un pašvaldības 

vienotajā klientu apkalpošanas centrā klātienē vai parakstot ar elektronisko parakstu uz 

pasts@smiltenesnovads.lv katru gadu līdz kārtējā gada 15.jūnijam iesniedz: 

1.2. izteikt Nolikuma 4.1. apakšpunktu šādā redakcijā: 

“4.1. interešu izglītības programmas pieteikumu un interešu izglītības programmu nākamajam 

mācību gadam (1.pielikums), kurā norādīts programmas nosaukums, tās autors/-i, īstenotāja/u 

vārds un uzvārds, plānotais dalībnieku un nepieciešamo stundu skaits nedēļā;”; 

1.3. izteikt Nolikuma 4.3. apakšpunktu šādā redakcijā: 

4.1. “interešu izglītības programmas izvērtējumu (2.pielikums),  ja programma jau ir īstenota 

iepriekšējā finanšu piešķiršanas posmā”; 

1.4. izteikt Nolikuma 1. pielikumu  jaunā redakcijā; 

1.5.  izteikt Nolikuma 2. pielikumu  jaunā redakcijā.  

Lūdz apstiprināt izmaiņas. 

Debates: I.Ērgle,  S.Brūvere,. E.Kindzule 

I.Ērgle aicina balsot par sagatavotajiem grozījumiem Nolikumā ar precizējumu 
 

Atklāti balsojot ar 7 balsīm (I.Ērgle, A.Abrāmovs, O.Putrālis, I.Apine, R.Vizulis, M.Zālītis, 

T.Markss) - par, pret - nav, atturas - nav,  

Komiteja nolemj: 
Sagatavotu Lēmuma projektu ar precizējumu virzīt apstiprināšanai domes sēdē. 

4. Par Nolikuma Nr. “Grozījumi Smiltenes novada pašvaldības domes 2023. gada 26. jūlija 

nolikumā Nr. 15/23 “Smiltenes novada mācību priekšmetu olimpiāžu organizēšanas, 

norises un laureātu apbalvošanas kārtība” projekta apstiprināšanu 
   Ziņo Evija Kindzule  

Sagatavoti grozījumi Smiltenes novada pašvaldības domes 2023. gada 26. jūlija nolikumā Nr. 

15/23 “Smiltenes novada mācību priekšmetu olimpiāžu organizēšanas, norises un laureātu 

apbalvošanas kārtība”. 

Informē par veiktajiem grozījumiem. 
 

I.Ērgle aicina balsot par sagatavoto Lēmuma projektu 
 

Atklāti balsojot ar 7 balsīm (I.Ērgle, A.Abrāmovs, O.Putrālis, I.Apine, R.Vizulis, M.Zālītis, 

T.Markss) - par, pret - nav, atturas - nav,  

Komiteja nolemj: 

Sagatavotu Lēmuma projektu virzīt izskatīšanai Finanšu un attīstības jautājumu pastāvīgās 

komitejas sēdē: 

Veikt grozījumus  “Smiltenes novada pašvaldības domes 2023. gada 26. jūlija nolikumā Nr. 

15/23 “Smiltenes novada mācību priekšmetu olimpiāžu organizēšanas, norises un laureātu 

apbalvošanas kārtībā”. 
 

5. Iesnieguma par Kultūras un tūrisma pārvaldes reorganizāciju izskatīšana 

   Ziņo Inga Ērgle 

I.Ērgle aicina balsot par to, ka šis jautājums tiks skatīts Finanšu un attīstības jautājumu pastāvīgās 

komitejas sēdē 17.04.2025. 
 

Atklāti balsojot ar 7 balsīm (I.Ērgle, A.Abrāmovs, O.Putrālis, I.Apine, R.Vizulis, M.Zālītis, 

T.Markss) - par, pret - nav, atturas - nav,  

Komiteja nolemj: 

Jautājumu virzīt izskatīšanai Finanšu un attīstības jautājumu pastāvīgās komitejas sēdē. 



6. Par finansiālu atbalstu Smiltenes novada biedrībai futbola čempionātā 2025. gadā 
   Ziņo Matīss Mežulis  

Jautājums par saņemto iesniegumu no biedrības “Futbola klubs “Smiltene”” tika izskatīts 

Smiltenes novada pašvaldības Sporta padomes sēde 28.03.2025. Izglītības, kultūras un sporta  

jautājumu pastāvīgās komitejas sēdes materiāliem pievienots sēdes protokols DVS Namejs. 

Sporta padomes sēdē tika nolemts virzīt finansiālā atbalsta, kas pēc nolikuma kritērijiem sastāda 

summu 823,20 EUR tālākai apstiprināšanai domē.  
M.Mežulis lūdz atbalstīt. Pamato. 

I.Ērgle aicina balsot par atbalsta sniegšanu 
 

Atklāti balsojot ar 6 balsīm (I.Ērgle, A.Abrāmovs, O.Putrālis, I.Apine, R.Vizulis, M.Zālītis,) - par, 

pret - nav, atturas - nav, 1 (T.Markss) nepiedalās 

Komiteja nolemj: 
Sagatavotu Lēmuma projektu virzīt izskatīšanai Finanšu un attīstības jautājumu pastāvīgās 

komitejas sēdē. 

7. Informatīvs jautājums skaidrojums par Smiltenes sporta kompleksa administratora 

amata nepieciešamību 
   Ziņo Matīss Mežulis  

O.Putrālis iesniedzis iesniegumu “Skaidrojuma pieprasījums par Smiltenes sporta kompleksa 

administrator amata nepieciešamību”. [..] Lūdz atbildi sniegt tuvākajā Izglītības, kultūras un sporta 

jautājumu pastāvīgās komitejas sēdē. 

Komiteja nolemj: 
Saskaņā ar A.Abrāmova priekšlikumu jautājums noraidīts, jo tika izskatīts un nobalsots jau 

iepriekšējā Izglītības, kultūras un sporta jautājumu pastāvīgās komitejas sēdē. 

8. Informatīvs jautājums par Kultūras un tūrisma pārvaldes un tās struktūrvienību 

darbību 2025.gada 1.ceturksnī 
   Ziņo Velga Mālkalne  

V.Mālkalne prezentē sagatavoto prezentāciju 

Debates: A.Lapiņš, O.Putrālis, V.Mālkalne, I.Ērgle, A.Harju 
 

Debates: O.Putrālis, V.Mālkalne 

L.Gūtmane: par 1.pasākumu, ko varēs noorganizēt, Lieldienās. Par sadarbības modeli ar sociālo 

uzņēmumu. Iedzīvotāji ļoti priecīgi. [..] 

Debates: A.Abrāmovs, L.Gūtmane, A.Harju, J.Āboliņš 
 

Debates: A.Abrāmovs, V.Mālkalne, J.Āboliņš 

V.Mālkalne turpina prezentāciju par Smiltenes jubilejas aktivitāšu koordinēšanu. 

                   1.jūnijā pasākums ar starptautisku skanējumu. Informē par to. 

                   Par nepieciešamību veikt grozījumus projektu līdzfinansēšanas konkursa nolikumā. 

                   Par Kultūras centru darbību. 

Debates: I.Ērgle, V.Mālkalne, O.Putrālis 

V.Mālkane: pēc 1.ceturkšņa tas vēl nav skatīts. Doma skatīt pēc pusgada. 

Debates: O.Putrālis, V.Mālkalne, I.Ērgle, I.Miķe, M.Zālītis, A.Harju 

V.Mālkalne turpina prezentāciju par Smiltenes novada bibliotēkas un apakšstruktūru darbību. 

                    Par muzeju un novadpētniecības centru darbību. 

I.Miķe par muzejos paveikto šajā ceturksnī. Par ieplānoto. 

V.Mālkalne turpina prezentāciju par Smiltenes TIC darbību. 

T.Markss uzdod jautājumu. 



Debates: V.Mālkalne, T.Markss 

V.Mālkalne informē, ka 23.aprīlī, plkst. 11,00 nākamā sēde Raunā. Aicina piedalīties. 

A.Lapiņš iesaka šo prezentāciju pievienot sēdes materiāliem. 
 

* sēdes materiāliem pievienota saite, kur var iepazīties ar sagatavoto prezentāciju. 
 

9. Informatīvs jautājums par Brantu bibliotēkas turpmāko darbību 
   Ziņo Velga Mālkalne, Inta Mežule  

Par to, ka jau kādu laiku aktuāls jautājums par Brantu bibliotēkas likvidēšanu. 

Par to, ka tika gaidīta teritorijas paplašināšanās. 

A.Lapiņš izsakās par šo situāciju 

I.Mežule: jautājums, vai Brantu bibliotēku paturam vai likvidējam. 

                Par tālāk veicamajām darbībām. Ir nepieciešams bibliotēku padomes atzinums, u.c.  

                Brantos bibliotēka ir uz 370 iedzīvotājiem 

Debates: I.Ērgle, I.Mežule 

I.Mežule: Skata sagatavoto dokumentu par Brantu bibliotēkas darbību 

         Darbinieku ir iespējams nodarbināt Smiltenē. Par iespējamo situācijas risinājumu. 

Debates: I.Ērgle, I.Mežule, A.Harju 
 

I.Mežule: par citiem alternatīviem risinājumiem. Piegāde mājās. 

E.Zurģe: priekšlikums – nav jāturas pie nosaukuma, ka tā ir atsevišķa bibliotēka, bet pie tā, kā mēs 

nodrošinām pakalpojuma pieejamību. Iesaka iesaistīt Iedzīvotāju padomi diskusijās. 

I.Mežule: par vēl vienu alternatīvu -  noskaidrot sabiedrības viedokli. Veidot aptauju. 

                Par Vidzemītes telpu, kas ar to domāts? 

         Priekšlikums - Darbību turpināt, kā līdz šim un atgriezties pie šī, kad būs jaunais               

teritorijas plānojums apstiprināts. Izsaka vēl 3 variantus. 

          Atstāj jautājumu deputātu ziņā. 

O.Putrālis: par iepriekš runāto par šo bibliotēku. 

Debates: I.Mežule, O.Putrālis,  

O.Putrālis: par centrālās bibliotēkas stiprināšanu. 

Debates: I.Mežule, A.Harju, L.Gūtmane, R.Vizulis, I.Ērgle 

I.Mežule: likums nosaka, lai katrā pagastā būtu bibliotēka. 

I.Ērgle: jāiesaista iedzīvotājus. Jārunā ar Iedzīvotāju padomi. 

L.Gūtmane: par bibliotēkas likvidēšanu un par to, ka jānodrošina pašvaldības pakalpojumi pagastā. 

M.Zālītis: par vidējo vecumu, kas apmeklē bibliotēku. Teritoriju apvienojot, tas ir dabīgs risinājums. 

Paliek Smiltenes bibliotēka. 

I.Mežule: Ko darām? 

Debates: M.Zālītis, R.Vizulis 

M.Zālītis: nav ko vilkt garumā. 

L.Gūtmane: nevar atstāt Brantu pagasta iedzīvotājus bez. 

Debates par bibliotēkas pakalpojuma saņemšanas iespējām 

M.Zālītis: ja likvidē un pārceļ uz Smilteni 

I.Mežule: var atstāt kā Smiltenes bibliotēkas nodaļu Vidzemītē. 

A.Abrāmovs: Vai var nodrošināt pakalpojumu dzīvesvietā? 

I.Mežule informē, kā šobrīd notiek Smiltenē. 

I.Ērgle: Balsot, ka virza uz domes sēdi 

A.Lapiņš: konceptuāls lēmums. Ja Bibliotēku padome nepiekrīt? 

I.Ērgle: balsot un virzīt uz domes sēdi. Pēc būtības, dokumentu jau var pieprasīt Bibliotēku padomei 

Debates: I.Mežule, A.Abrāmovs, I.Ērgle 

I.Ērgle: Balsot par atzinuma pieprasījumu par bibliotēkas slēgšanu ar 01.10.2025. 



             Saglabāt iespēju saņemt pakalpojumu mājās. 

S.Brūvere: par jēdzieniem “likvidācija” un “reorganizācija”[..] 
 

I.Ērgle aicina balsot par atzinuma pieprasījumu par bibliotēkas slēgšanu ar 01.10.2025. 

             Saglabāt iespēju saņemt pakalpojumu mājās. 
 

10 min. pārtraukums no plkst. 16.10, kamēr atrisinās tehniskās problēmas ar datoru  

Atklāti balsojot ar 5 balsīm (I.Ērgle, A.Abrāmovs (balso ar roku), O.Putrālis, R.Vizulis, M.Zālītis,) - 

par, pret - nav, atturas - nav,  

Komiteja nolemj: 

Sagatavot atzinuma pieprasījumu par bibliotēkas slēgšanu ar 01.10.2025., saglabājot Brantu pagasta 

iedzīvotājiem iespēju saņemt pakalpojumu mājās. 
 

10. Informatīvs jautājums par Smiltenes novada bibliotēkas 2024.gada darbības pārskatu 
      Ziņo Velga Mālkalne, Inta Mežule  

I.Mežule prezentē sagatavoto dokumentu, kas pievienots sēdes materiāliem DVS Namejs. 

V.Mālkalne izsaka viedokli. 

I.Mežule turpina prezentāciju. 
 

O.Putrālis uzdod jautājumu par funkciju – novadpētniecība, kā sadarbojas ar muzejiem par šo, lai 

nonāktu pie kāda rezultāta. 

I.Mežule: Pēta muzeji, krāj bibliotēkas. [..] 

Debates: O.Putrālis, I.Mežule 

I.Mežule: bibliotēka nenodarbojas ar izdošanu. 

Debates: V.Mālkalne, O.Putrālis, I.Mežule 
 

Sēdei pievienojas M.Rungulis, plkst. 16.53 
 

Sēdes slēgtā daļa  

 [..] 

 

Sēde slēgta plkst.17.21 
 

Sēdi vadīja 

Izglītības, kultūras un sporta jautājumu  

pastāvīgās komitejas priekšsēdētāja                                       Inga Ērgle 
 

Sēdi protokolēja      Ilze Oginska  
 


